

《单词百科:flounders是什么意思?flounders怎么发音?flounders的解释和用法》

英语单词flounders是什么意思?flounders怎么读?flounders怎么发音?简答网为您整理了flounders的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



flounders怎么读

flounders的读音:[fla nd z]

flounders的意思

- 1、n.比目鱼(flounder的名词复数);
- 2、v. (常指在水中) 挣扎(flounder的第三人称单数);挣扎 , 漫无目标;

flounders的近义词

- 1、dawdle vt.& vi.混 (时间) ;

- 2、delay v.推迟;耽误;磨蹭;使迟到;
- 3、dither vi.犹豫不决;发抖, 颤抖;
- 4、falter vi. (嗓音) 颤抖;支吾其词;蹒跚;摇晃;
- 5、fish n.鱼;鱼肉;

flounders的双语例句

- 1、He flounders through the first weeks of freshman year.

刚进大学的头几个星期他手足无措.

- 2、For example, genes from flounders can help ordinary plants like tomatoes and strawberries fight the cold.

例如比目鱼基因可以帮助像西红柿和草莓之类的普通植物抗寒.

- 3、Objective: Based on the microecological principle, lactic acid bacteria were isolated from the autochthonous flora in gastrointestinal tract of healthy flounders.

目的: 根据微生物学原理, 从健康牙鲆的肠道固有菌群中分离乳酸菌.

- 4、Flounders with both eyes on the right side of the head.

两只眼睛都长在头部右边的比目鱼。

- 5、At that moment, a lost kid constantly wonders, wanders, and flounders.

一个迷失的孩子在困惑, 在迷茫, 但是一直在奋斗。

- 6、But if China flounders, the global economy loses its motor.

但如果中国出了问题, 全球经济就会失去了动力。

- 7、Any of several small food fishes of the genus Citharichthys of Pacific waters, related to and resembling the flounders.

沙孙鲈, 比目鱼: 任一种生活于太平洋水域的琴形鱼属的小食用鱼, 与比目鱼有关联并相象。

- 8、Enterprise architecture for the sake of doing enterprise architecture is a seemingly

valid and important activity, but in retrospect flounders aimlessly in search of respect.

为了EA而EA似乎是一项有效而且重要的工作，但是回想起来，这实际是漫无目的地挣扎、希望得到关注的举动。

9、By contrast Pakistan flounders, even though the president, Asif Zardari, declared a national polio emergency in January and received help from the United Nations and the Gates Foundation.

相比之下，巴基斯坦则完全手忙脚乱，尽管其总统阿西夫·扎尔达里在1月份宣布了一份小儿麻痹症的紧急应对计划，还接受了联合国及盖茨基金的帮助。

10、The results showed that there were no obvious effects on the ingestion behaviors of young starry flounders.

结果表明：饲料颜色对星斑川鲽幼鱼摄食行为的影响不明显；

11、But there came a day when he actually caught two enormous flounders.

但有一天他确实抓了两条极大的比目鱼。

12、Any of various flatfishes, chiefly of the genera Limanda and hippoglossoides, related to and resembling the flounders.

比目鱼，孙鲽一种比目鱼，主要是黄盖鲽属和拟庸鲽属的鱼类，与鲽鱼有关而且很相似。

13、In this case, the team flounders with poor requirements, being in the unpleasant situation to make assumptions as they go, because "the voice of the customer" is absent when questions arise.

此时，团队的需求不清，困难重重，在他们前进时总在不愉快地做假设，因为问题出现时没有“客户的心声”。

以上是简答网为您整理的flounders怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于flounders

的用法、flounders的释义、fl

ounders的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/flounders>